
سکان هدایت دفتر صنایع نساجی، پوشاک و چرم وزارت صنعت 
در دستان گلنار نصراللهی

گلنار نصراللهی به عنوان مدیرکل جدید دفتر صنایع 
نساجی، پوشاک و چرم وزارت صنعت، معدن و 
تجارت، منصوب شد. به گزارش نساجی امروز، 
در حکمی که از سوی مهندس نعمت زاده - وزیر 
شده  ابلاغ  ایشان  به  وتجارت-  معدن  صنعت، 
آمده» نظر به تعهد و تجارب ارزشمند سرکارعالی 
و بنا به پیشنهاد معاون امور صنایع به موجب این 
حکم به سمت مدیرکل دفتر نساجی و پوشاک 

منصوب می شوید.
انتظار می رود در چارچوب قوانین و مقررات و 

سیاست های وزارتخانه و شرح وظایف آن دفتر، ضمن اتخاذ راهکارهای مناسب 
و استفاده حداکثری از توان تولیدی داخل کشور و ظرفیت های موجود به منظور 
دستیابی به افزایش کمّی تولیدات باکیفیت که منجر به بازار ماندگار و اقبال عمومی 
به مصرف کالاهای داخلی و هم چنین صادرات محصولات خواهد شد؛ گام های 
موثری در راستای بهبود فضای کسب و کار تولیدکنندگان، افزایش رقابت پذیری و 

افزایش بهره وری به صورت کارآ و اثربخش بردارید«.
لازم به ذکر است این حکم پس از استعفای دکتر نعمت الله مردانی و با توجه به تجارب 

قبلی خانم نصراللهی در صنایع نساجی و پوشاک صادر شده است.

قاچاق 7 میلیارد دلاری محصولات نساجی
صنایع  انجمن  مدیره  هیأت  رییس 
نساجی از آمار 7 میلیارد دلاری قاچاق 
سالانه محصولات نساجی و پوشاک به 
کشور خبر داد وگفت:  مصوبه اخیر دولت 
درباره ممنوعیت واردات کالاهای مشابه 
تولید داخل بیشتر منجر به افزایش قاچاق 

محصولات نساجی و پوشاک به کشور خواهد شد.
محمد مروج در گفت وگو با ایسنا با اشاره به این که فکر نمی کنم مصوبه جدید 
افزود:واردات  دولت کمکی به کاهش واردات کالاهای مشابه تولید داخل بکند 
محصولات نساجی و پوشاک برخلاف کالاهایی مانند خودرو بسیار راحت بوده 
و در حال حاضر این محصولات در حجم انبوه به صورت قاچاق و نیمه قاچاق 

وارد کشور می شوند.
وی با بیان این که طبق آمار منتشر شده سال قبل بیش از هفت میلیون و 700 هزار نفر 
مسافر از کشور خارج شدند گفت: این تعداد مسافر در زمان برگشت اگر فقط یک چمدان 

20 کیلویی نیز با خود بیاورند حجم انبوهی از محصولات نساجی و پوشاک سالانه به 
همین شکل وارد می شود که کسی نیز نمی تواند جلوی آن را بگیرد.

رییس هیات مدیره انجمن صنایع نساجی اظهار کرد: همچنین از طریق بازارچه های 
مرزی و به صورت ته لنجی نیز سالانه حجم عظیمی از محصولات نساجی و پوشاک 

وارد کشور می شود.
مروج با بیان این که مصوبه دولت درباره ممنوعیت واردات کالاهای مشابه تولید داخل 
می تواند همان مقدار اندک واردات رسمی پوشاک به کشور را نیز تبدیل به قاچاق 
بکند گفت: هم اکنون محصولات نساجی و پوشاک قاچاق به راحتی در سطح کشور و 

پایتخت به فروش می رسند و کسی هم جلودار آن ها نیست.
وی در عین حال با انتقاد شدید ازعملکرد نظام بانکی گفت: بانک ها با ورود به پروژه های 
مختلف عملا به رقیب بخش خصوصی تبدیل شده اند. در چنین شرایطی پیشنهاد می 
کنم اجازه فعالیت بانک های خارجی در ایران داده می شود تا بانک های ایرانی حساب 

کار دستشان بیاید.

دبیر جامعه متخصصین نساجی ایران : عرضه تمام محصولات پتروشیمی در بورس 
کالا هم مشکل رانت خواری را حل نمی کند

ایران  نساجی  متخصصین  دبیرجامعه 
تمام محصولات  اینکه عرضه  بیان  با 
پتروشیمی در بورس کالا تأثیری بر رفع 
مشکلات واحدهای نساجی ندارد،گفت: 
مسئولان باید با همکاری شرکت های 
پتروشیمی مواد اولیه را مستقیم در اختیار 

تولیدکنندگان قرار دهند.
مجید نامی در گفت وگو با تسنیم، با اشاره به اینکه تصمیم اخیر شرکت های پتروشیمی 
در عرضه تمام محصولات به بورس کالا تأثیر مهمی بر رفع مشکلات واحدهای نساجی 
در تأمین مواد اولیه نداشته است، اظهار داشت: زمانی که فقط یک عده خاص در بورس 
کالا امکان خرید مواد اولیه پتروشیمی دارند تولیدکننده به هیچ عنوان قادر به خرید  مواد 

مورد نیاز خود نخواهد بود.
وی با بیان اینکه برخی افراد با واسطه گری و رانت مواد عرضه شده در بورس کالا را 
خریداری و در بازار آزاد به فروش می رسانند، افزود: به نظر می رسد مسئولان مربوطه 
باید برای رفع این معضل با همکاری شرکت های پتروشیمی مواد اولیه را با بررسی 

ظرفیت شرکت های تولیدی به صورت مستقیم در اختیار آنها قرار دهد.
دبیر جامعه متخصصین نساجی ایران با تأکید براینکه باید واسطه گری از حوزه فروش 
محصولات پتروشیمی برطرف شود، گفت: در حال حاضر تأمین مواد اولیه پتروشیمی به 
حدی برای واحدهای تولیدی سخت شده است که ترجیح می دهند نیاز خود را با قیمت 

ارزان تر از واردات مواد اولیه تأمین کنند.
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بیش از 50 درصد لباس های بازار وارداتی و قاچاق است
تولیدکنندگان  امروز  معضل  بزرگترین 
قاچاق  البسه  بي رویه  واردات   ، داخلي 

است.
به گزارش خبرگزاري آریا، مهدي یکتا، 
نساجي  و صادرات  تولید  اتحادیه  دبیر 
و پوشاک ایران گفت: صنعت پوشاک 

ایران مي تواند با جذب سرمایه هاي سرگردان و ایجاد ارزش افزوده بالا ، ضمن حل 
معضل بیکاري نقش اصلي را در افزایش صادرات کالاهاي غیرنفتي برعهده گیرد که 
لازمه آن تدوین سیاست حمایتي از سوي وزارت صنعت و معدن و کمک به نوسازي 
بنگاه هاي بزرگ و متوسط مي باشد . در طرح نوسازي و بازسازي صنعت پوشاک ، دو 
هدف عمده افزایش سهم تولیدکنندگان ایراني از بازار داخل و توسعه صادرات آن باید مد 
نظر قرار گیرد. هرگونه افزایش در تولید و عرضه پوشاک ایراني در واقع نوعي صادرات 

محسوب مي شود چرا که از خروج ارز جلوگیري مي نماید .
وي ادامه داد: پس از افزایش نرخ ارز در سال 91 و 92 و به تبع آن گران شدن واردات 
رسمي و غیر رسمي کالاهاي مختلف ، صنعت پوشاک ایران در حال تجربه کردن دوران 
تازه اي با هدف افزایش سهم بازار مي باشد که عزم جدي مقامات وزارت صنعت و سایر 

دستگاههاي تصمیم گیرنده را مي طلبد.
وي  یادآور شد: بزرگترین معضل امروز تولیدکنندگان داخلي ، واردات بي رویه البسه 
قاچاق است که متاسفانه هیچگاه از سوي نهادهاي مسئول بدرستي پذیرفته نشده است 
. اگر یک وارد کننده بخواهد پوشاک را به صورت رسمي وارد کشور کند هر دلار براي او 
8400 تومان تمام مي شود اما اگر به صورت قاچاق وارد کند 4500 تومان تمام مي شود 
لذا به همین دلیل وارد کنندگان ترجیح مي دهند تا پوشاک را به صورت قاچاق وارد کنند.
یکتا با اشاره به اینکه بیش از نیمي از پوشاک و البسه موجود در بازار ایران خارجي هستند 
که اغلب به صورت قاچاق وارد کشور مي شوند اعلام کرد عدد 5 الي 7 میلیارد که براي 
قاچاق سالانه پوشاک تخمین زده مي شود ، سرمایه بسیار بزرگي است که در صورت 

غفلت ریشه صنعت را از بین خواهد برد.
وي افزود: متأسفانه به جاي آن که تمهیدي براي جلوگیري از واردات قاچاق و یا کم 
اثر شدن این پدیده شوم اندیشیده شود با طرح مسائلي همچون عدم توانایي واحد هاي 
داخلي در پاسخگویي به نیاز بازار و ربط دادن آن به مسائل فرهنگي و مد ؛ فرصت 
طلایي بوجود آمده در حال از بین رفتن است و هر روز که مي گذرد حضور البسه 
خارجي در بازار بیشتر و بیشتر مي شود. او در پایان اعلام کرد: با تغییر مدیرکل دفتر 
نساجي و پوشاک وزارت صنعت ، معدن و تجارت انتظار مي رود در دولت تدبیر و امید 
موضوع نوسازي این صنعت به جد دنبال شود و حداقل براي یکبار هم که شده چند 
صدم حمایتهایي که از خودروسازي و پتروشیمي میشود به سمت صنایعي سوق داده 

شود که 100 درصد متعلق به بخش خصوصي است.

در2 ماهه اول سال جاری صورت گرفت: 
تدوین 3 استاندارد ملی محصولات نساجی در اصفهان

تعداد سه  اول سال جاری  ماهه  در 2 
فقره استاندارد ملی پرکاربرد در صنعت 
توسط  و  تدوین  اصفهان  در  نساجی، 

کمیته ملی تصویب شد.
استان  استاندارد  کل  اداره  از  نقل  به 
اصفهان درفروردین و اردیبهشت ماه 93 

به همت کارشناسان اداره کل استاندارد استان اصفهان، سه فقره استاندارد ملی مربوط 
به محصولات پرکاربرد و رایج صنعت نساجی اعم از استاندارد پارچه های مخلوط پلی 
استر - پشم، استاندارد پارچه جین با پود فیلامنت و استاندارد پارچه روپوش مدارس 

تدوین و به تصویب کمیته ملی در سازمان ملی استاندارد ایران رسید. 
گفتنی است محصولات مذکور در صنعت نساجی بسیار پر مصرف و کاربردی بوده و در 
البسه هایی نظیر کت و شلوار، شلوارهای جین و روپوش های مدارس مقاطع مختلف 
استفاده میگردد و از همین رو، رعایت جوانب استاندارد در این محصولات تضمین کننده 

سلامت مصرف کنندگان خواهد بود. 

معاون بازرگانی گیلان خبرداد: اختصاص ۶00 میلیون تومان 
برای تولید پوشاک اسلامی در گیلان

معاون بازرگانی سازمان صنعت، معدن و 
تجارت گیلان از اختصاص 600 میلیون 
تومان اعتبار برای اتحادیه تولیدکنندگان 
اسلامی  پوشاک  تهیه  برای  پوشاک 
خبرداد و گفت: با این میزان اعتبار برای 

50 نفر شغل ایحاد می شود. 
به گزارش  تسنیم، مجید زیرک ، با بیان اینکه از 10 هزار بافنده فرش در گیلان 
بیش90 درصد را بانوان تشکیل می دهند، اظهار کرد: در راستای حمایت از اشتغال استان 
تفاهم نامه ای با صنعت معدن تجارت استان و سازمان میراث و فرهنگی و فنی و حرفه ای 

گیلان برای استفاده از ساختمان های بلااستفاده فنی و حرفه ای منعقد شد.
وی افزود: حداقل 200 نفر اشتغال در ساختمان های بلااستفاده فنی و حرفه ای ایجاد 
می شود. معاون بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت گیلان از اختصاص 600 
میلیون تومان اعتبار برای اتحادیه تولید کنندگان پوشاک برای تهیه پو شاک اسلامی 

خبرداد و گفت:با این میزان اعتبار برای 50 نفر شغل ایحاد می شود.
زیرک، توجه به فروشگاه های بزرگ در ایجاد اشتعال پایدار را مورد تاکید قرار دادو 

خاطرنشان کرد: فروشگاه های بزرگ زمینه اشتغال بانوان را فراهم می کنند.
مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری گیلان در این جلسه با به اینکه بانوان گیلان 
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کار نوشته است، ابراز امیدواری کرد این وزارتخانه اقدام موثری در این باره انجام دهد.
دبیر شورای اسلامی کار پلی اکریل اصفهان در پایان ضمن انتقاد از ضعف مدیریت این 
کارخانه اظهار کرد: کارگران پلی اکریل به دلیل ضعف مدیریت و بدهی های بالای این 

کارخانه تحت فشار معیشتی و در مضیقه هستند.

رییس اتحادیه پیراهن  دوزان: وضعیت بازار مناسب نیست/ 
پارچه فروشان، پارچه ها را احتکار کرده اند

گفت:  دوزان  پیراهن  اتحادیه  رییس 
پارچه فروشان پارچه ها را احتکار کرده 
بازار مساعد نیست. جواد  اند و شرایط 
درودیان، رییس اتحادیه پیراهن دوزان 
در گفتگو با ایلنا اظهار داشت: فعالیت 
و  شده  کاسته  شدت  به  تولیدی  های 

تولید روزانه پیراهن از صد پیراهن در روز به 10 تا 15 پیراهن کاهش یافته است.
وی خاطر نشان کرد: متاسفانه بدلیل رکود در بازار پارچه فروشان اغلب پارچه های خود 
را در انبارها احتکار کرده اند تا وضعیت بازار مشخص شود و پارچه ای که متری 10 هزار 

تومان ارزش دارد را تا 15 هزار تومان به فروش می رسانند.
درودیان با بیان اینکه عرضه و تقاضا نرخ ها را تعیین می کند افزود: تقاضا کننده و 
مشتری برای خرید پوشاک کم شده و واردات پیراهن نیز از سویی دیگر به تولیدات 
داخل ضربه زده است. ییس اتحادیه پیراهن دوزان با اشاره به نرخ پیراهن  های خارجی 
و دوخت داخل افزود: محل فروش پیراهن بر روی نرخ ها بسیار موثر است اگر پیراهنی 
را در حوالی میدان فردوسی تهیه کنید ممکن است 35 تا 40 هزار تومان بپردازید در 
صورتی که اگر همان را از یکی از پاساژهای بالای شهر تهیه کنید نرخی معادل 70 تا 

100 هزار تومان بابت همان پیراهن باید بپردازید. 

مدیر بخش زراعت جهاد کشاورزی فارس: 
سالانه ۶0 هزار تن پنبه در استان فارس تولید می شود

سازمان  زراعت  بخش  مدیر 
بیان  با  فارس  استان  جهادکشاورزی 
اینکه در استان فارس 18 هزار هکتار 
سطح زیر کشت پنبه وجود دارد، گفت: 
سالانه 60 هزار تن پنبه در استان فارس 
تولید می شود. احمد دهقان در گفت و گو 

با تسنیم ، با بیان اینکه در استان فارس 18 هزار هکتار سطح زیر کشت پنبه وجود دارد، 
اظهار کرد: سالانه 60 هزار تن پنبه در استان فارس تولید می شود. وی افزود: کشت 
پنبه در استان فارس به ترتیب در شهرستان های لار، داراب، زرین دشت، فسا، استهبان، 

15 درصد جمعیت شاغل استان را به خود اختصاص داده اند،گفت:
ساحره میرسیدی افزود: در این کمیته  اولویت های پژوهشی، چالش های بانوان و خانواده 
در ابعاد آموزشی بررسی می شود.وی بررسی برنامه های بلند مدت، میان مدت و کوتاه 
مدت در حوزه اشتغال زنان را مورد تاکید قرارداد و افزود: در راستای اهداف تعیین شده 

در استان دستگاه ها باید همسو و هماهنگ باهم پیش روند.
مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری گیلان با اشاره به پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی در حوزه بانوان گفت: با توجه به نیاز استان در حوزه اشتغال دستگاه ها با 

رویکردهای عمومی و تخصصی در ایجاد این زمینه کار می کنند.
میرسیدی با بیان اینکه از جامعه 35هزار نفر جویای کار گیلان ،20 هزار و 80 نفر را 
بانوان تشکیل می دهند، خاطرنشان کرد: از 17 هزار نفر جامعه هنرمند گیلان، 13 هزار 

نفر را بانوان تشکیل می دهند.

دبیر شورای اسلامی کار پلی اکریل اصفهان: طرح طبقه بندی مشاغل کارگران در 
پلی اکریل بازنگری شود

 
خرمی خواستار بازنگری طرح طبقه بندی 
مشاغل در کارخانه پلی اکریل اصفهان 
شد و تاکید کرد از 27 سال پیش تاکنون 
طبقه بندی مشاغل کارگران در این واحد 

تولیدی تغییری نکرده است.
اکریل  پلی  کار  اسلامی  شورای  دبیر 

به  اجتماعی  تامین  سازمان  به  تولیدی  واحد  این  کارفرمای  بدهی  گفت  اصفهان 
بی اعتباری دفترچه های بیمه کارگران منجر شده است.

علیرضا خرمی در این باره به ایلنا گفت: در حالی که سهم حق بیمه از حقوق ماهانه 
کارگران پلی اکریل اصفهان کم می شود، دفترچه  بیمه تامین اجتماعی آنان اعتبار ندارد.

وی با اشاره به رقم بالای بدهی مدیرعامل پلی اکریل اصفهان به سازمان تامین 
اجتماعی، افزود: کارگران در استفاده از خدمات درمانی سازمان تامین اجتماعی به مشکل 
خورده اند و ماه هاست هزینه های درمان بر عهده خودشان قرار گرفته در حالی که حق 
بیمه شان را پرداخته و می پردازند. این فعال صنفی با اشاره به قرارداد پلی اکریل اصفهان 
با بیمه  سینا برای پوشش بیمه تکمیلی کارگران، تصریح کرد: وضعیت بیمه تکمیلی 
کارگران پلی اکریل اصفهان نیز مشابه بیمه تامین اجتماعی آنان است و این شرکت 

بیمه ای به دلیل بدهی کارفرما، خدماتی به کارگران ارائه نمی کند.
خرمی در ادامه خواستار بازنگری طرح طبقه بندی مشاغل در کارخانه پلی اکریل 
اصفهان شد و تاکید کرد از 27 سال پیش تاکنون طبقه بندی مشاغل کارگران در این 
واحد تولیدی تغییری نکرده است. وی با اشاره به نامه ای که شورای اسلامی کار پلی 
اکریل اصفهان با موضوع بازنگری طرح طبقه بندی مشاغل به معاون روابط کار وزیر 
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مدیر عامل کارخانجات ایران مرینوس نیز در این مراسم ضمن خیر مقدم به استاندار 
و مسئولین استان به بیان فعالیت های انجام شده جهت انتقال کارخانه به محل فعلی 
پرداخت. افلاکی با اشاره به میزان هزینه های صرف شده برای راه اندازی این خط، 
افزود :کارخانجات ایران مرینوس با ظرفیت اسمی تولید 2 میلیون متر پارچه در سال ، 
در طول 10 ماه بصورت کاملًا بومی احداث شده و هزینه خط تولید 20 میلیارد ریال از 
محل سرمایه در گردش کارخانه تامین شده است و در صورت تخصیص اعتبار مورد نیاز 

شاهد افزایش اشتغال سالانه 300 نفر خواهیم بود.

رئیس دانشکده فنی و مهندسی دانشگاه آزاد قائم شهر منصوب شد
با صدورحکمی از سوی محمدرضا باقرزاده رئیس 
دانشگاه آزاد اسلامی واحدقائم شهرپیمان ولی پوربه 
واحد  این  ومهندسی  فنی  دانشکده  رئیس  سمت 

منصوب شد.
دانشگاه  مالی  اداری  معاون  یزدانی  قنبرعلی 
آزاداسلامی واحد قائم شهر در جلسه معارفه رئیس 
جدید دانشکده فنی مهندسی واحد ضمن آرزوی 
موفقیت برای وی گفت: دانشکده فنی و مهندسی 

پیشانی دانشگاه است و آینده مطلوب  دانشگاه را می توان با تصمیم گیریهای درست 
در این دانشکده تأمین کرد.

یزدانی از رئیس جدید دانشکده فنی و مهندسی خواست تا با همت و تلاش در جذب 
دانشجو و تصویب رشته ها و گرایش های جدید در دانشکده فنی ضمن تأمین نیازهای 
آموزشی منطقه و منابع جدید درآمدی برای واحد را ایجاد نماید.یزدانی درادامه به صرفه 
جویی های صورت گرفته  اشاره کرد و گفت: تنها با برنامه ریزی دقیق است که می 

توانیم  نتیجه صرفه جویی را نشان بدهیم.
در ادامه، پیمان ولی پور ضمن تشکر از رئیس دانشگاه آزاد اسلامي واحد قائم شهر جهت 
تأسیس و آغاز به کار دانشکده فنی و مهندسی ابراز امیدواري کرد با رویکرد نوین  برنامه 

های خود را در زمینه گسترش رشته و جذب دانشجو اجرایی نماید.
ولی پور گفت: با توجه به صرفه جویی ها در دانشگاه، خیزبرداشتن برای یک سرمایه 

گذاری بلند مدت هدف اصلی دانشگاه بشمار می رود که نباید از آن غافل بود.
ولی پور تصریح کرد: امروز باید در دانشگاه سلیقه های شخصی را کنار گذاشت و با سلیقه 

های سازمانی همراه بود.
وی سرمایه اصلی دانشگاه را جذب دانشجو در مقطع کارشناسی عنوان کرد و گفت: 
با برنامه ریزی دقیق و هدف گذارتر می توانیم  رشته های مقطع کارشناسی را فعال تر 
کنیم. لازم به ذکراست نامبرده در سوابق کارنامه ای خود رئیس دانشگاه آزاداسلامی 
واحدجویبار ،معاون پژوهشی دانشکده فنی و مهندسی واحدقائم شهرو مدیریت گروه 

نساجی واحد قائم شهر را دارد.

نی ریز، سروستان، جهرم و شیراز انجام می شود. دهقان با بیان اینکه در استان فارس نیاز 
به واردات پنبه داریم، افزود: استان فارس پس از استان خراسان رتبه دوم از نظر سطح  

زیر کشت پنبه را دارد.
وی با بیان اینکه استان فارس از نظر تولید در واحد سطح رتبه اول را در کشور دارد، 
بیان کرد: کاشت گندم نیاز به 10 هزار متر مکعب آب دارد، اما پنبه از محصولاتی است 
که تحمل تنش خشکی را دارد و در صورت خشکی ناگهانی از بین نمی رود.مدیر بخش 
زراعت جهادکشاورزی استان فارس با اشاره به بحران  آب و لزوم صرفه جویی در مصرف 
آب، خاطرنشان کرد: برای صرفه جویی در مصرف آب باید کشاورزی حفاظتی در همه 

بخش ها به ویژه بخش پنبه فعال شود.
وی با بیان اینکه اگر در شرایط کم خاک ورزی و بی خاک ورزی اقدام به کشت پنبه کنیم، 
می توانیم در حدود 2 هزار متر مکعب صرفه جویی در آب داشته باشیم، گفت: استفاده از 

بذر دلینته و زودرس گام دیگری برای کاهش هزینه ها و آب مصرفی است.
دهقان با اشاره به بالا بودن هزینه های تولید پنبه، عنوان کرد: برداشت محصول پنبه 
به صورت مکانیزه و با استفاده از کمباین  راهی برای کاهش هزینه های تولید آن است.

فاز دوم کارخانجات ایران مرینوس افتتاح شد
در مراسمی با حضور استاندار قم، فاز دوم 
در شهرک  مرینوس  ایران  کارخانجات 

صنعتی شکوهیه افتتاح شد.
و  الاسلام  حجت   ، برنا  گزارش  به 
المسلمین صالحی منش در مراسم افتتاح 
فاز دوم کارخانجات ایران مرینوس و در 

جمع کارگران این واحد طی سخنانی با تبریک میلاد باسعادت امیر مومنان)ع(، به تبیین 
اهمیت کار و تلاش در فرهنگ دینی پرداخت و اظهار کرد: کارگران و تلاش گران 
عرصه تولید باید با تاسی به آموزه های دینی و الگو گرفتن از روحیه کار و تلاش ائمه 

معصومین)ع(، نگاه افتخار آمیز توام با دلسوزانه به کار خود داشته باشند.
استاندار قم با اشاره به نقش پر رنگ کارگران در بالندگی و رونق و شکوفایی اقتصاد ملی، 
بر لزوم توجه به مشکلات معیشتی و افزایش انگیزه های این قشر زحمتکش تاکید کرد 
و افزود: کارفرمایان باید با تعامل و ارتباط صمیمانه و توجه جدی به نیازهای کارگران، 
زمینه افزایش مشارکت در تولید و ارتقای راندمان و بهره وری در محیط های کاری را 
فراهم نمایند. وی از کارگران به عنوان یکی از ارکان اساسی تولید و اقتصاد یاد کرد و با 
اشاره به ضرورت توجه به آموزش های ضمن خدمت در واحدهای تولیدی گفت: توجه 

به این مهم از سوی کارفرمایان، هم به نفع کارفرما و هم به نفع کارگران خواهد بود.
استاندار قم همچنین با اشاره به آغاز بکار خط جدید تولیدی در کارخانجات ایرانمرینوس، 
این واحد را یکی از واحدهای شاخص استان برشمرد و از تلاش مجموعه پرسنل و 

مسؤلان آن تقدیر و تشکر کرد.
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